
Protokół nr 28/2016 

posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 20 grudnia   2016r. w godz. 15
30

- 15
50 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                    

1. Zdzisław Koncewicz   – przewodniczący Komisji                                                                       

2. Tadeusz Czerwiecki 

3. Zbysław Wojciech Grajek                                                                                                     

4. Sławomir Jan Szeszko                                                                              

5. Piotr Wasiukow       

Nieobecny – Wojciech Pająk                                                                            

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                    

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk                                                                            

2. Małgorzata Włoskowska – naczelnik  wydz. AGP                                                                                         

3.  Radosław Wysocki  – naczelnik  wydz. GR 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Zapytał  

o uwagi do porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 27/2016 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 6 grudnia 2016 r.  

2. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Suwałkach za okres 2014-2016. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność  Miasta Suwałk na rzecz Biblioteki Publicznej im. 

Marii Konopnickiej w Suwałkach. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Śródmieście  Południe” w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży działki stanowiącej własność Miasta 

Suwałk. 

6. Wolne wnioskii. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 27/2016 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 6 grudnia 2016 r.  

                                                                                                                                                        

Zdzisław Koncewicz poinformował, że do protokołu 27/2016 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty. 



Ad pkt. 2 

Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Suwałkach za okres 2014-2016. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.                      

 

Głosowanie za przyjęciem sprawozdania:                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych                                                                                

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z działalności Komisji Strategii                          

i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach za okres 2014-2016. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność  Miasta Suwałk na rzecz Biblioteki Publicznej im. 

Marii Konopnickiej w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały darowizny, którą dokonuje się              

z przeznaczeniem na cel publiczny tj. utrzymanie pomieszczeń dla samorządowych instytucji 

kultury w rozumieniu przepisów o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało    –  5  radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                          –  0 

wstrzymało się od głosu                –  0  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność  Miasta Suwałk na rzecz 

Biblioteki Publicznej im. Marii Konopnickiej w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Śródmieście  Południe” w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Przewodniczący Z. Koncewicz przypomniał, że pan Prezydent obiecał na poprzednich 

komisjach, iż  nie zostanie poszerzona ulica Wigierska do 2020 roku i taki zapis został zawarty 

w wyżej wymienionym  projekcie uchwały.  

 Prezydent Cz. Renkiewicz  przedstawił na mapie i omówił nowy i obowiązujący plan 

zagospodarowania przestrzennego ww. terenu w Suwałkach. 

 M. Włoskowska przedstawiła i zreferowała wyłożenie projektu planu do publicznego 

wglądu oraz treść zgłoszonych uwag. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 



Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało    –  5  radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                          –  0 

wstrzymało się od głosu                –  0 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Śródmieście  Południe” w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży działki stanowiącej własność 

Miasta Suwałk. 

Wniosek stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży działki 

stanowiącej własność Miasta Suwałk w użytkowaniu wieczystym państwa Józefa i Haliny 

Romać.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania wniosku: 

za pozytywną opinią głosowało    –  5  radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                          –  0 

wstrzymało się od głosu                –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży działki 

stanowiącej własność Miasta Suwałk. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Wolne wnioski.      

  Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował  radnych o wydanym postanowieniu odnośnie 

obwodnicy Suwałk, sprawa wraca do Urzędu Wojewódzkiego. Trzeba poczekać  na wydanie 

decyzji  o budowie obwodnicy, które  powinno być wydane po 20 stycznia 2017 r.   

 

  

                            Przewodniczący 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

Zdzisław Koncewicz 

 

         Protokół sporządziła: 

           Elżbieta Polańska 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


